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Deltagande föreningar:
Antnäs BK, Mats Kero!
Bensbyn Basket, Nils Perttu
BK Gladan, Niklas Karlsson
BK Höken, Filip Mosesson
BK Vråken, Isa Ponturo!
Boden Basket, Lena Lindfors!
Luleå City Basket, Hilda Hassler
Luleå Steelers, Åke Larsson
Sunderby SK,  Peter Ekman
BC Luleå, Lars Mosesson!
Luleå Basket, Christer Sehlin!
Luleå Stars, JP Kostet
LBC: JP Kostet, Jokke Palo, Mattias Lindström, Emma Holmgren, Emmelie Rutström

• Förening Runt"
Alla föreningar har kört på trots pandemin. De årgångar som har fått träna har 
kört på. De flesta föreningar upplever några tapp av spelare främst i de äldre 
lagen som inte fått träna under pandemin men alla är överens om att detta inte 
kommer märkas förrän till hösten. 

• Ekonomin"
LBC har under pandemin inte tagit ut några lagavgifter, varken extra eller 
ordinarie. Ekonomin för LBC är bra! Vi har i dagarna fått godkänt om bidrag från 
Luleå kommuns kultur- och fritidsnämnd som täcker upp för tappet från 
baskethäftena. LBC är även nu skuldfri hos Arenabolaget. 



• Utvecklingsgrupper!
Under pandemin har dessa utvecklingsgrupper stått still. Gladan Basket vill dock 
att alla föreningar samt arbetsgruppen för utvecklingstrappan ska skyndsamt 
träffas för att prata om juniorlagen. LBC återkommer med eget möte om detta.

• Porsöbasket
JP informerade om uppstart av Porsö Basket. BK Gladan har en del betänkligheter 
gällande både information och hur beslut togs i frågan om omstart av en ny klubb 
på Porsön. Pga pandemin har det dock inte hänt mer i frågan om uppstart. 
Tillsammans med nattidrott skall vi ta nya tag och komma igång. Vi kommer 
även att ha en dialog med styrelsen i Gladan. Isa Ponturo bidrog även till 
diskussionen sett från Nattidrottens sida. 

• Luleå 400år
LBC ber föreningarna återkomma med önskningar på hur vi startar basketsäsong 
21/22 på bästa sätt efter två pandemisäsonger. LBC har köpt in 400 basketbollar i 
storlek 5. Under mötet är föreningarna överens om att Emmelie under 
skolbesöken ska ha med sig bollar för att sedan lämna på skolorna. 

• Uppdatering från kansliet "
I dagsläget planeras det för sommarlovsbasket i samma utförande som sommaren 
2020- sommarjobbare kommer vara ute på utvalda bostadsområden där de lokala 
barnen kan komma och träna med LBCs sommarjobbare. Vi hoppas även att få 
köra basketcamper men just nu får det ej anordnas innecamper fram till 30 juni. 
Vi avvaktar nya restriktioner. 

• Övrigt
Alla föreningar tillsammans behöver en ordentlig uppstart till hösten för att få 
igång basketen igen.

LBC uppmanar alla föreningar/lag att till hösten stötta – besöka våra elitlag 
hemmamatcher, om det är möjligt utifrån Covid-19.
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